
 

Referat af skolebestyrelsesmøde 6. marts 2025 på Slagslunde Skole 

Sandwich kl. 17.30/møde kl. 18.00 – 20.00 

 

 

Faste deltagere: 

 

Skoleledelsen: 

Lise Bjerregaard 

Lars Haagendal 

 

 

Forældrerepræsentanter: 

Simone Gullberg (formand) 

Tobias Ploug (næstformand) 

Christina Magelund 

Anna Barradas 

Jeanné Vetling 

Camilla Faber Huhnke Andersen 

Mette Peltre 

 

Suppleanter: 

Marie-Louise Vedfelt Stouenborg 

Lærke Josephine Riis Pålsson 

Jesper Piel-Steenberg 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Sussi Rosgaard von der Recke 

Anna Nolsøe 

 

Elevrepræsentanter: 

Esther Sofie Haagemann (8.A) 

Mathilde Wilmann Søndergaard (8.C) 

  

 

   

 



Afbud: 

Deltog ikke:  

Tobias, Camilla 

Esther, Mathilde, Anna  
 

Pkt. 1  

 

Godkendelse af referat 

 Referatet blev godkendt 

Pkt. 2   Nyt fra elevrådet v. Esther og Mathilde 

Indhold: -  

Beslutning -  

Pkt.3  Godkendelse af timetalsfordeling 

Indhold: LI redegjorde for rammen for timetalsfordelingen og optakt til det foreslåede.  

Afklaringer: 

• Stort set alle skolens børn er tilmeldt og benytter SFO’en  

• På 4. årgang bruges en lektion til svømning – derudover en trivsels- 

og fordybelseslektion 

• Der har været fokus på at skabe en ensartethed/homogenitet i 

timetallet i afdelingerne - og en gradvis progression fra den ene 

årgang til den næste 

 

Skolebestyrelsens input:  

• Der skal være en god balance mellem skole- og SFO-tid, så der er tid 

til variation og trivselsarbejde i skolen, men samtidigt tid til at lege og 

være med i aktiviteter i SFO’en.  

• Det er vigtigt at tage hensyn til de børn, der IKKE trives i de frie 

rammer, hvorfor der bør være en fornuftig balance mellem skole og 

SFO-tid.  

• Korte skoledage er ikke gode for de børn, der har behov for tydelige, 

faste rammer.  

• Der skal være plads til trivselsarbejdet på de klassetrin, hvor der er 

overgang til ny afdeling/lærere/klassedannelse. Samtidigt bemærkes 

det at springet i lektioner fra 3. til 4. årgang kan føles meget stort. En 

langsom stigning er ønskelig.  

• Spørgsmål ift. om der på 7. årgang (fra 33 lektioner til 32) kunne 

skrues en lektion ned grundet konfirmationsforberedelse. 

• Én lang ugentlig dag formodes hensigtsmæssig til ture og anderledes 

aktiviteter. 



• I et forældreperspektiv taler ensretning i timetal positivt for 

tværgående legeaftaler og fritidsaktiviteter. Det er desuden lettere at 

sikre gode relationer og venskaber på tværs af årgange, når 

mødetiderne (tilnærmelsesvis) er de samme. 

• Med meget korte skoledage kan der føles et pres som forældre ift. at 

hente sine børn tidligere. 

 

Beslutning: Bestyrelsen bakker enstemmigt op om det fremlagte bud på timefordeling i 

skoleåret 2025/26 – med de ovenfor nævnte kommentarer og begrundelser.  

Det ligger bestyrelsen på sinde at sikre en god balance mellem skole- og 

SFO-tid, så der på den ene side er tid til trivselsarbejdet i skolen samtidigt 

med, at der er tid til at lege og deltage i SFO’ens aktiviteter, inden man skal 

hjem.  

Bestyrelsen vedtager desuden, at der kan justeres i timefordelingen ift. 

kommentarer fra MED+bestyrelse – og den endelige plan sendes ud på mail.  

Pkt. 4  Godkendelse af (foreløbig) budgetfordeling 

Indhold: Li gennemgik budgettets dele.  

 

Det endelige budgettal ligger næsten klar. Der kan fortsat komme mindre 

justeringer. Kompetencecenterets budget følger efter visitation.  

 

Konkrete ændringer: 

• Der vil tilføres én lærer til GAN primært finansieret af midlerne til 

trivselsindsatser 

• Der vil tilføres én lærer til SLA finansieret af midlerne til 

trivselsindsatser og grundet elevvækst  

• Der vil tilføres én PÆD til SFO-SLA grundet elevvækst 

 

KCG forventer at få det angivne budget, og skal derfor ansætte.  

 

Der grovkorrigeres jævnligt i løbet af et driftsår på budgetposterne, men 

med primært fokus på bundlinjen.  

 

Beslutning: Bestyrelsen godkender den fremlagte budgetprioritering. 

Pkt. 5  Drøftelse og beslutning vedr. ledelsens forslag til trivselsindsats 

Indhold: LI redegjorde for de planlagte indsatser – bl.a. ift. de udlagte trivselsmidler: 

 

- Trivselsmåling – der arbejdes med målingen før, under og efter 

- Trivselsfokus organiseret under PLC – med fokus på bl.a. 

Elevinddragelse og medbestemmelse. 

- Udvidelse af Indre Styrke til mellemtrinnet samt uddannelse af 

ressourcepersoner 



 

 

 

Mødedato 

Møderne ligger fra kl. 18.00 – 20.00 

 

Sted  

Møderne holdes skiftevis i 

personalerummene på de to skolematrikler 

Torsdag d. 12/9  Kursus for nye skolebestyrelser kl. 17.00 – 

20.00 på Rådhuset 

Torsdag d. 12/9 kl. 20.00 – 21.30 

 

Rådhuset 

Tirsdag d. 24/9 

 

Slagslunde Skole 

Torsdag d. 7/11 

 

Ganløse Skole 

Tirsdag d. 10/12 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 21/1 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 6/3 

 

Slagslunde Skole 

Tirsdag d. 29/4 

 

Ganløse Skole 

Torsdag d. 3/6 

 

Slagslunde Skole 

 
 

  

  

- Den udvidede pausetiden er bibeholdt som i indeværende skoleår  

- Fokus på voksenstyrede aktiviteter i pauserne  

- Overgangsarbejdet fra 6. til 7.kl.  

- Samværet i udskolingen er fokusområde – og generelt væsentligt 

forbedret 

- Udskolingsklasserne forbliver i samme lokale alle tre udskolingsår 

(stamklasse) 

 

Beslutning: Indsatserne er taget til efterretning. 

Pkt. 6  

 

Status på indskrivningsproces – med fokus på Slagslunde  

Indhold:  Li redegjorde for proces – herefter fulgte drøftelse 

Beslutning: Uden beslutning 

Pkt. 7  

 

Evt. og gensidig orientering    

Indhold:  

Beslutning:  


